

Referat



Møte i Hovedutvalg Fotball april 2023

Dato: 24.04.2023

Tid: 19:00-22:00

Referent:	Susanne Johnsen		
Tilstede:	Susanne Johnsen, Kim Straume, Kjartan Børtveit, Anita Vindenes, Hattun Bø, Ronny Ekren, Daniel Hellenen, Stian Andre Larsen		
Frafall:	May-Helen Hansen, Tor-Eirik Foldnes, Olav Sanden		

Nr.	Sak	Ansv.	Frist
1.	<p>Presentasjon av Hovedutvalg Fotball 2023</p> <p>Første møte i gruppen etter årsmøte og alle rundt bordet startet med å presentere seg og hvilke rolle de har.</p> <p>Videre ble de tatt en gjennomgang av ledige verv i gruppen slik at de nye kan se om de ønsker bidra inn i en av de rollene.</p> <p>Kritisk rolle for fotballen, markedsansvarlig i klubben har sagt opp sin stilling. Hva gjør klubben med dette? Blir det lyst ut ny stilling? Se hva hovedstyret sier om dette på førstkommende styremøte. Fotballen har et sponsorbudsjett som må jobbes med kontinuerlig slik at vi kommer i mål.</p> <p>I følge «Roller og mandat i Sotra SK 2022» har hovedstyret en Fair-play ansvarlig. Denne rollen blir beskrevet som den som har overordnet ansvar for Fair-Play i klubben. Rollen må samarbeide med hovedutvalgene for å sikre oppfølging av Fair Play arbeidet der. Vi melder klubb om at fotball ikke har blitt kontaktet av Fair-Play ansvarlig i Hovedstyret og ønsker avklaring rundt hvordan dette skal gjøres innværende år.</p>	<p>Susanne</p> <p>Susanne</p>	
2.	<p>Nytt fra styret</p> <p>Det har ikke vært styremøte siden årsmøte. Første styremøte skulle vært holdt forrige uke, men er flyttet til torsdag denne uken.</p> <p>Nye stadion Ikke ferdig enda. Lydanlegg og vanningsanlegg er ikke klart. Banen har mange ujevnheter, noen områder må limes. Kim jobber med mål og skilt.</p> <p>Nye Rubic Kommer tilbakemeldinger på at nye Rubic er tungvint å bruke. Det oppfordres fra Leder Sport om at vi må sende inn tilbakemeldinger til klubb slik at de kan se på dette, evt endre noe. Vi ønsker at klubben undersøker hvor mange som faktisk bruker programmet. Leder Sport ser videre på dette.</p>	<p>Leder Sport</p>	

	<p>Byttedag Dagen ble utsatt grunnet for lite tøy innlevert, ny dato vil komme.</p>		
3.	<p>SU Barn</p> <p>SU Barn har behandlet flere saker hos seg, men ønsker også fotballgruppens input før det gis tilbakemeldinger til lag.</p> <p>Sak nr. 1: Da dette laget var påmeldt under «gammel» sportsplan så gir gruppen disp. for å sende laget på cup. Vi må også sjekke hvorfor SU Ungdom har sagt nei til G2010.</p> <p>Sak nr. 2: Frem til vi finner dommeransvarlig i klubben er det noe usikkerhet rundt betaling av dommere. Hattun hører med Lisbeth om hun har noen måter som er bedre egnet enn andre. Vårt forslag er at frem til vi finner en klubbdommeransvarlig så dette gjøres gjennom vipps. Liste er blitt lagt på Facebook gruppe på 9er fotball.</p> <p>Sak nr. 3: Spiller har lov til dette frem til han blir G12 og registreres i FIKS.</p> <p>Sak nr. 4: Sendes videre til Roy.</p>	<p>Susanne</p> <p>Hattun</p>	
4.	<p>SU Ungdom</p> <p>Viser til mail ang. SU Ungdom Jenter. Gruppen sender ut organisasjonskart til SU Ungdom.</p> <p>Følgende organisering blir gjeldende for 2023:</p> <pre> graph TD SU[SU Ungdom] --- Utv[Utviklingsansvarlig] SU --- G[Ungdomsutvalg Gutter] SU --- J[Ungdomsutvalg Jenter] G --- Tre[Trenerveileder Ungdom] J --- Tre </pre> <p>Svein Rune sitter som leder i SU Ungdom. Han med seg utviklingsansvarlig og trenerveileder på mnd møter. Ungdomsutvalgene har egne møter og sender to kandidater hver inn i mnd møter med SU Ungdom.</p>	<p>Susanne</p>	
5.	<p>Innkommende sak vedr. dommer</p> <p>Oppfølging av sak vedr. dommer, viser til mail. Vi prøver finne et nytt verv/roller for vedkommende i klubben vår.</p>	<p>Susanne</p>	

6.	<p>Rekrutt/junior og G15</p> <p>Rekrutt, på møte 17 april ble det laget retningslinjer mellom rekrutt og a-lag herrer som skal gjelde for inneværende sesong. Rekrutt team skal fortsatt jobbe få inn flere spillere.</p> <p>G15, Marcus har takket ja til trenerrolle inn mot G15, men på den betingelse at vi finner en ass. trener til han. Han har gitt oss en kandidat, vedkommende har vært på reise i flere mnd, men er hjemme igjen nå og blir med på et møte med oss tirsdag 25/04-2023</p> <p>*Ny statusoppdatering, 27/04-2023*</p> <p>Både Marcus og Adrian takker nei til vervet som trenere på G15. G15 står da fortsatt uten trener som ble lovet dem fra klubben sin side at vi skulle finne til 16 april.</p>	Susanne																									
7.	<p>Runde rundt bordet</p> <p><u>Møteplan for 2023</u></p> <p>Møter frem til sommeren er lagt inn i kalender. Selve agenda blir sendt ut 1 uke før.</p> <table border="1" data-bbox="355 969 689 1447"> <thead> <tr> <th>DAG</th> <th>DATO</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Mandag</td> <td>20.feb</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>20.mar</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>24.apr</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>15.mai</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>12.jun</td> </tr> <tr> <td></td> <td>FERIE</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>28.aug</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>18.sep</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>16.okt</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>20.nov</td> </tr> <tr> <td>Mandag</td> <td>11.des</td> </tr> </tbody> </table> <p><u>Senior herrer</u></p> <p>A-lag gjør det bra for tiden, ny kamp lørdag, blir kjørt på gamle stadion, ingen billett. Får ikke toalett grunnet konfirmasjon. Må finne en løsning ang kiosk, Stian finner noen som kan stå der, 2stk. Skal ta lagbilder i mai. Intet nytt å melde om C, D, E.</p> <p><u>Materialforvalter:</u></p> <p>Fortsatt litt rusk for å få til et bra arbeid her. Drakt utlevering pågår nå, forhåpentligvis i sluttfasen.</p> <p><u>Sotraskolen:</u></p> <p>Anita har sendt inn navn til Roy til et lag G11 Brattholmen. Stian foreslår også sammenslåing for to G11 lag.</p>	DAG	DATO	Mandag	20.feb	Mandag	20.mar	Mandag	24.apr	Mandag	15.mai	Mandag	12.jun		FERIE	Mandag	28.aug	Mandag	18.sep	Mandag	16.okt	Mandag	20.nov	Mandag	11.des		
DAG	DATO																										
Mandag	20.feb																										
Mandag	20.mar																										
Mandag	24.apr																										
Mandag	15.mai																										
Mandag	12.jun																										
	FERIE																										
Mandag	28.aug																										
Mandag	18.sep																										
Mandag	16.okt																										
Mandag	20.nov																										
Mandag	11.des																										

	<p><u>Samarbeidsklubber:</u></p> <p>Gikk i samarbeid med Olsvik på damer Sotra 2. J14 har samarbeid med Telavåg.</p> <p><u>Dommer:</u></p> <p>Mangler fortsatt en ansvarlig barnefotball. Ellers god stemning, noen av dommerne har vært på tur og dømt cup. Eskil på FLK1, hør med Dan om å få dette i klubb. Nytt styre, sjekk med Svein Olav og Dan.</p> <p><u>Norway Cup:</u></p> <p>Frist ble utsatt og alle lag er påmeldt, lag opptil G16. 11 lag skal avgårde. Spillermøte før avreise.</p> <p><u>Fair-Play:</u></p> <p>Gjennomført 11 møter, alle utenom J14. Renate har tatt Fair-Play møte på A-lag herrer. Har begynt på barnelagene og jobbes oss nedover til 9-10 åringer. Ellers tar vi foreldre på 7-8 åringene. Opplever interesse.</p> <p><u>Anlegg:</u></p> <p>Nye mål er bestilt, noen har kommet. Må bestille flere utover sesongen.</p> <p><u>Tilsynsordninger:</u></p> <p>Vaktlister sendt ut til sommer, mangler en del tilbakemeldinger for ukene etter påsken.</p> <p><u>Annet:</u></p> <p><u>Bambusa:</u></p> <p>Inngått avtale med dem, første runde i uke 35. 50/50 fordeling fotball og lag. Ta kontakt med dem videre ang. sponsor for Sartor Cup. Hør med klubb først om Sartor Cup kan skifte navn.</p> <p><u>Botkasse:</u></p> <p>Anita har sendt inn sak ang. botkasse. Vi skal ikke ha dette på junior. Eivinn tar en prat i garderoben i uke 17.</p> <p><u>Sportsplan:</u></p> <p>Sportsplan som nå ligger på hjemmesiden er en helt ny versjon enn tidligere. Denne ble godkjent av Hovedstyret på følgende betingelser;</p> <p>«Hovedstyret registrerer at sportsplanen mangler en god plan og beskrivelse for Sotra SK Kompis, hvordan det jobbes mot frafallet i ungdomsidretten og plan for styrking av jentefotballen. Godkjennelsen fra Hovedstyret forutsetter at disse elementene er på plass i revidert sportsplan for 2024»</p> <p>Det kommer fram i gruppen at ved redigering må vi merke med revisjons nr. og tydelig merke endringer når den skal ut på gjennomlesing.</p>	<p>Susanne</p>	<p>Susanne</p>
--	---	-----------------------	-----------------------

	<p>Stian ønsker å se på hvilke cuper hvert trinn skal reise på. Dette må også inn i sportsplan når denne skal revideres og har vært noe som gruppen har ønsket å ta tak i tidligere.</p>	Stian	
--	--	--------------	--